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ΙΣΜΗΝΗ ΠΑΠΑΒΛΑΣΟΠΟΥΛΟΥ Η νέα μούσα
I του Greece's Next Top Model
ι Ποιο είναι η διάδοχος της Βίκυς Κα για
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Αγώνας δρόμου από τη Βουλή
για κρατικές εγγυήσεις
Λεπτό δεν πρέπει να χάσουν Εκτελεστική και
Νομοθετική Εξουσία για το νέο νομοσχέδιο
για τις κρατικές εγγυήσεις μέσω του οποίου
θα παραχωρηθεί φθηνός δανεισμός ύψους €1

διο σε επιχειρήσεις και αυτοεργοδοτούμενους
που επηρεάστηκαν από την πανδημία Πρέπει
να καλύψουν τον χρόνο που χάθηκε για 17

μήνες σε συζητήσεις και αντιπαραθέσεις 8

T*!CÎrli»r η επιχειρηματική
1 1 l3 lUνΤΙ πύλη της Κύπρου

Ξεκαθάρισμα για ΕΔΕΚ
στο εκλογικό συνέδριο

Όλο και μεγαλύτερες διαστάσεις λαμβάνει η

κρίση που έχει ξεσπάσει στην ΕΔΕΚ με αφορμή
τα ζητήματα οικονομικής διαχείρισης του

κόμματος Ο Μαρίνος Σιζόπουλος αποδίδει
το θέμα στην κούρσα για την προεδρία του
κόμματος Επικίνδυνος για την ΕΔΕΚ και την
Κύπρο ο Σιζόπουλος λέει ο Παπαδάκης 4

Στήριξη μέσω του Οικία
σε πρωτοφειλέτες δανείων

Χέρι βοήθειας σε πρωτοφειλέτες που έχουν
συνάψει δάνεια με κυβερνητικά κεφάλαια
στεγαστικό σχέδιο δανειοδότησης ζευγαριών

με χαμηλά εισοδήματα με υποθήκη την πρώτη
κατοικία προσφέρει το σχέδιο Οικία 7

Πονοκέφαλος για το ΣΑΛ
τα αρχαία της Λάρνακας

Ο πολιτιστικός και ιστορικός πλούτος της
Λάρνακας αποτελεί πονοκέφαλο για το Συμβούλιο

Αποχετεύσεων Λάρνακας καθώς σε
κάθε εργασία του εντοπίζονται αρχαιότητες
με αποτέλεσμα καθυστέρηση των έργων.»Β

Τέλος του 2022 θα δεηθούν
για έργα στο Κακοσκάλι

Τέλος του 2022 αναμένεται να προχωρήσει
το Τμήμα Δασών σε εργασίες βελτίωσης του
δασικού δρόμου στο Κακοσκάλι Από το
2018 προειδοποιούσαν οι τοπικοί φορείς για
την επικινδυνότητα του δρόμου 14

Ταυτοποιήθηκαν πρόσωπα
για fake news για 12χρονο

Η Αστυνομία μετά την καταγγελία για fake
news για δήθεν θάνατο 12χρονου ύστερα από

εμβολιασμό άρχισε να ταυτοποιεί πρόσωπα
που βρίσκονται πίσω από τη δημοσίευση ή

αναδημοσίευση της είδησης 24
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01 ΕΥΑΛΩΤΕΣ ΟΜΑΔΕΣ
ΣΤΗΝ ΠΡΩΤΗ ΓΡΑΜΜΗ

Πράσινο φως τη Δευτέρα
για την τρίτη δόση εμβολίου
Τη Δευτέρα αναμένει το υπουργείο Υγείας το πράσινο

φως από τον ΕΟΦ και τον ECDC σχετικά με τη χορήγηση

τρίτης δόσης εμβολίου κατά της COVID-19
σε συγκεκριμένες ομάδες του πληθυσμού Στην
πρώτη γραμμή ηλικιωμένοι και ευάλωτες ομάδες
ασθενών 24

Ί
Κόκτεϊλ
αντισωμάτων
για θεραπεία
του κορωνοϊού
στη Βρετανία

ΚΑΤΩ ΤΟΥ 50 01 ΕΜΒΟΛΙΑΣΜΕΝΟΙ

Ανούσια η συζήτηση για
φοιτητικά PCR ή rapid test
Τη θέση ότι υπό τα δεδομένα που υπάρχουν
τώρα η συζήτηση για το είδος εξέτασης φοιτητών

είναι ανούσια διατυπώνει ο προϊστάμενος
της ΥΣΦΜ του ΤΕΠΑΚ Β Πρωτοπαπάς Εστιάζει
στο χαμηλό ποσοστό κάτω του 50 εμβολιασμένων

φοιτητών και καταθέτει εισηγήσεις για
εύρυθμη λειτουργία των πανεπιστήμιων 12

Πρόβλημα με τον εμβολιασμό
Κυπρίων στρατιωτών στην Ελλάδα 24

Σήμα κινδύνου για πλημμύρες
Αποκαλύπτουμε την έκθεση εμπειρογνώμονα για τις πυρόπληκτες περιοχές Λεμεσού και Λάρνακας

Αρον-άρον φυγή
από Αφγανιστάν
Συνεχίζεται με φρενήρεις ρυθμούς η απομάκρυνση

πολιτών από την Καμπούλ με
πτήσεις από το αεροδρόμιο ενώ κατά χλιά
δες διασχίζουν τα σύνορα με τις γειτονικές
χώρες Δεν θα προλάβουν όλοι να φύγουν
υποστηρίζει ο OHE αγωνιώντας για την τύχη

όσων μείνουν πίσω Οι Ταλιμπάν έχουν
εντείνει την αναζήτησή τους για πρόσωπα
που εργάστηκαν με τις αμερικανικές δυνάμεις

και το NATO παρά την υπόσχεσή τους
να μην επιδιώξουν να πάρουν εκδίκηση από
τους αντι πάλους τους 10

Κίνδυνος

να βρεθούν αντιμέτωπες με πλημμύρες

και κατολισθήσεις οι περιοχές των

ορεινών περιοχών Λεμεσού και Λάρνακας
που πλήγηκαν από τις πυρκαγιές του περασμένου

Ιουλίου στέλνει ο εμπειρογνώμονας

καθηγητής διαχείρισης φυσικών καταστροφών

Ευθύμιος Λέκκας και η ομάδα του στο Εθνικό

Καποδιστριακό Πανεπιστήμιο Αθηνών Πραγματοποίησαν
οδοιπορικό στις πληγείσες περιοχές αποτύπωσαν τους
χώρους που κινδυνεύουν με διάβρωση και εισηγήθηκαν
με έκθεση που παρέδωσαν στην Κυβέρνηση την άμεση
υλοποίηση 66 παρεμβάσεων για να προστατέψουν το

φυσικό περιβάλλον τις

Έκθεση του
καθηγητή Λέκκα
με 66 εισηγήσεις
Τρέχει να προλάβει
το υπ Γεωργίας

ζωές και τις περιουσίες
των πολιτών

Λύσεις προτείνει και

Via τον κίνδυνο κατολισθήσεων

αφού παρατηρείται

ότι σε ορισμένες
περιοχές που πλήγηκαν
από τις καταστροφικές

πυρκαγιές οι επιπτώσεις αναμένεται να είναι τεράστιες
Σημαντικός κρίνεται και ο ρόλος του Τμήματος Αναπτύξεως

Υδάτων αφού διαφαίνεται μεγάλος ο κίνδυνος για
πλημμύρες λόγω του υδρογραφικού δικτύου των περιοχών

Μετά τις μελέτες για τα αντιδιαβρωτικά και αντιπλημμυρικά

έργα άρχισε άμεσα η υλοποίηση των εισηγήσεων
για προστασία των κοινοτήτων σε μια προσπάθεια να

αντιμετωπιστούν φαινόμενα με την εκδήλωση πλημμυρών
Η έκθεση του καθηγητή υποβλήθηκε στο υπουργείο

Γεωργίας την περίοδο του Δεκαπενταύγουστου και δόθηκαν

οδηγίες στα αρμόδια Τμήματα για άμεση έναρξη
υλοποίησης όλων των εισηγήσεων που καταγράφονται
στην έκθεση

Στην έκθεση της ομάδας Λέκκα καταγράφονται
απόψεις σχετικά με τις αντιπλημμυρικές και αντικατο
λισθητικές παρεμβάσεις καθώς και μέτρα προστασίας
υπόγειων και επιφανειακών υδάτων και αντιδιαβρωτικές
παρεμβάσεις Στα πρώτα έργα που προτείνονται για να

αποφευχθούν οι πλημμύρες τον ερχόμενο χειμώνα είναι
τα αντιδιαβρωτικά και αντιπλημμυρικά έργα 3

Μεταρρύθμιση Δικαιοσύνης με το άνοιγμα της Βουλής
Αρχίζει επαφές η Στέφη Δράκου με στόχο τη γεφύρωση των διαφορών
Ποδαρικό με τα δύσκολα θέματα της μεταρρύθμισης
της Δικαιοσύνης και της πάταξης της διαφθοράς θα κάνει

η Επιτροπή Νομικών της Βουλής ώστε να διαφανεί
κατά πόσον όλες οι πλευρές ήρθαν πιο κοντά για να

οδηγηθούν τα κρίσιμα νομοσχέδια προς ψήφιση
Όπως δήλωσε στον Φ η υπουργός Δικαιοσύνης

και Δημόσιας Τάξης Στέφη Δράκου ο πρόεδρος της
Επιτροπής Νομικών Νίκος Τορναρίτης την πληροφόρησε

ότι τα νομοσχέδια που αφορούν στη μεταρρύθμιση
αλλά και τη διαφθορά θα είναι στην ημερήσια διάταξη

των πρώτων συνεδριάσεων της Επιτροπής Πρόθεση
της υπουργού είναι να συνεχίσει τις επαφές της με τις
εμπλεκόμενες πλευρές ώστε να τις ακούσει και να

αποκρυσταλλώσει άποψη με σκοπό την ψήφιση τους
το συντομότερο Όπως επισημαίνει η κ Δράκου
η συζήτηση για τη μεταρρύθμιση της Δικαιοσύνης
είχε αρχίσει εκ νέου στην αρμόδια κοινοβουλευτική
επιτροπή πριν από τις βουλευτικές εκλογές και παρά

το ότι ολοκληρώθηκε η κατ άρθρον συζήτηση των

σχετικών νομοσχεδίων η Επιτροπή έκρινε ότι έπρεπε
να δοθεί περισσότερος χρόνος για συζήτηση και μελέτη

Π αυτό αποφασίστηκε να μετατεθεί εκ νέου η

συζήτηση με την επανασυγκρότηση και λειτουργία
της νέας Βουλής

Η μεταρρύθμιση της Δικαιοσύνης σημειώνει
καθώς επίσης και το νομικό πλαίσιο για την αντιμετώπιση

της διαφθοράς βρίσκονται πολύ ψηλά στις
προτεραιότητες μου και αποτελούν βασικούς στόχους
της θητείας μου Εργάζομαι σκληρά αυτή την περίοδο
πριν από το άνοιγμα της Βουλής από τις θερινές διακοπές

ώστε στο πλαίσιο των δικών μου δυνατοτήτων να

ξεπεραστούν ή τουλάχιστον να ελαχιστοποιηθούν οι
όποιες διαφωνίες και να προωθηθεί τάχιστα η ψήφιση
των νομοσχεδίων δεδομένου μάλιστα ότι κάθε μέρα
που περνά μεγαλώνει η καθυστέρηση στην απονομή
της Δικαιοσύνης προσθέτει

Η υπουργός είναι γνώστης των διαφορετικών
απόψεων που υπάρχουν για επί μέρους θέματα οι

οποίες είναι καθ όλα αναμενόμενο σε τέτοιες μεγάλες

μεταρρυθμίσεις στο πλαίσιο του δημοκρατικού
διαλόγου που έγινε και συνεχίζεται με όλους τους
εμπλεκόμενους

Η κ Δράκου προαναγγέλλει ότι θα συνεχίσει ένα
νέο κύκλο επαφών με τους εμπλεκόμενους προκειμένου

να διαπιστώσει προσωπικά τις όποιες διαφορές
υπάρχουν αφού θεωρεί ότι αφού ο στόχος είναι κοινός

και όλοι συμφωνούν ότι η μεταρρύθμιση θα πρέπει

το γρηγορότερο να προχωρήσει οι οποιεσδήποτε
διαφορές μέσα από καλή διάθεση και συνεννόηση θα

ξεπεραστούν Η ίδια αποφεύγει να τοποθετηθεί επί

συγκεκριμένων σημείων προτού σχηματίσει προσωπική

άποψη μέσα από τις επαφές που θα έχει ως προς
τις απόψεις σκέψεις και τις διαφορές που υπάρχουν

Μιχάλης Χατζηβασίλης

ΑΕΚ-ΔΟΞΑ 1-1

Αρχή με ισοπαλία
Στο ψεσινό εναρκτήριο ματς του πρωταθλήματος

2021-22 ΑΕΚ και Δόξα έμειναν στο 1-1

Αποτέλεσμα που δεν ικανοποίησε ασφαλώς
τους γηπεδούχους και αντιθέτως θεωρείται
επιτυχία για τους φιλοξενούμενους οι οποίοι
αγωνίζονταν μάλιστα με 10 παίκτες από το 52

λόγω κόκκινης του Μπαλντέ ενώ στο 90'+2
αποβλήθηκε και ο Μέσκα GOAL 15

ΣΤΟ 60 Η ΠΛΗΡΟΤΗΤΑ ΑΛΛΑ ΑΝ ΔΕΝ ΒΡΕΞΕΙ

Νέα ανομβρία τον χειμώνα θα οδηγήσει
τα φράγματα σε δύσκολα υδατικά όρια
Σοβαρό πρόβλημα με τις ποσότητες νερού στα φράγματα θα επιφέρει μια νέα υδρολογική
χρονιά με μειωμένες βροχοπτώσεις αντίστοιχη με εκείνηντου περασμένου χειμώνα B

ΣΥΓΚΛΟΝΙΖΕΙ Η ΚΑΤΑΘΕΣΗ ΤΗΣ ΣΥΖΥΓΟΥ ΕΝΟΣ ΕΚ ΤΩΝ ΑΓΝΟΟΥΜΕΝΩΝ

Έστειλαν στο στόμα του λύκου
25 ψυχές με το λεωφορείο του θανάτου
Επιβιβάστηκαν σε λεωφορείο της γραμμής για το μέτωπο ωσάν να πήγαιναν εκδρομή Τους
πρόλαβαν τα τουρκικά άρματα μάχης Αλλοι εκτελέστηκαν λίγοι διασώθηκαν Η γυναίκα
του ενός αγνοουμένου ήταν ετοιμόγεννη και λιποθύμησε τρεις φορές στην προσπάθεια
διαφυγής της 9

ΑΜΜΟΣ ΚΑΜΠΟΥΡΗ

Τερματίζεται
η άναρχη
ανάπτυξη 3

AEGEAN

Η κάρτα
που σε

ταξιδεύει
είναι εδώ

Τράπεζα Κύπρου y
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ΚΑΤΩ TOY 50 Ol ΕΜΒΟΛΙΑΣΜΕΝΟΙ

Ανούσια η συζήτηση για
φοιτητικά PCR ή rapid test
Τη θέση ότι υπό τα δεδομένα που υπάρχουν
τωρα η συζήτηση για το είδος εξέτασης φοιτητών

είναι ανούσια διατυπώνει ο προϊστάμενος
της ΥΣΦΜ του ΤΕΠΑΚ Β Πρωτοπαπάς Εστιάζει
στο χαμηλό ποσοστό κάτω του 50 εμβολιασμένων

φοιτητών και καταθέτει εισηγήσεις για
εύρυθμη λειτουργία των πανεπιστήμιων 12
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50 οι εμβολιασμένοι φοιτητές
Ανούσια τώρα η συζήτηση για PCR ή rapid test στα πανεπιστήμια εξηγεί στέλεχος του ΤΕΠΑΚ

Της Ευαγγελίας Σιζοπούλου

ΤΙ
ο γεγονός ότι η εμβολιαστική κάλυψη του φοιτητικού
πληθυσμού κατά της C0VID-19 δεν πλησιάζει καν το
50 μέχρι στιγμής ενώ η αντίστροφη μέτρηση για την
έναρξη του ακαδημαϊκού εξαμήνου πλησιάζει κάνει τη
συζήτηση γύρω από το είδος της εξέτασης των φοιτητών
PCR ή rapid test ανούσια Αυτό σημειώνει σετοποθέ

τησή του ο προϊστάμενος της Υπηρεσίας Σπουδών και Φοιτητικής Μέριμνας

ΥΣΦΜ του ΤΕΠΑΚ Βασίλης Πρωτοπαπάς στηριζόμενος στην
εικόνα που υπάρχει μέχρι στιγμής γύρω από το όλο

ζήτημα και καταθέτοντας προσωπικές εισηγήσεις
ούτως ώστε η επανεκκίνηση των πανεπιστημίων να

μην εξελιχθεί σε πυροτέχνημα
Σύμφωνα με τον κ Πρωτοπαπά μετά από ένα

μήνα στοχευ μένων δράσεων στο ΤΕΠΑΚ εκστρατεία

ενημέρωσης Walk-In εμβολιαστικό κέντρο
ηλεκτρονική φόρμα ενημέρωσης για εμβολιασμό
με κίνητρα/ωφελήματα η εμβολιαστική κάλυψη
του φοιτητικού πληθυσμού δεν πλησιάζει καν το

50 Σημειώνει ότι ακόμη κι αν αύριο σπεύσουν κατά εκατοντάδες οι

φοιτητές μας να κάνουν την 1η δόση εμβολίου δεν θα υπάρξει επαρκής

προστασία πριν τις αρχές Οκτωβρίου 2021 Τα μαθήματα ξεκινούν
στις 6 Σεπτεμβρίου οι φοιτητές πρώτου έτους θα προσέλθουν για τη
βδομάδα ενημέρωσης στις 30 Αυγούστου

Σχετικά με τη συζήτηση που γίνεται για το πώς θα εισέρχονται οι

ανεμβολίαστοι φοιτητές στα μαθήματά τους PCR ή rapid test και την
οποία με βάση τα πιο πάνω χαρακτηρίζει ανούσια στο παρόν στάδιο
ο κ Πρωτοπαπάς αναφέρει ότι ο έλεγχος SafePass σύμφωνα με τα

διατάγματα εκ των προτέρων καθολικός κ.ά με τους μισούς και
πλέον φοιτητές ανεμβολίαστους είναι εκτός λογικής πραγματικότητας
σε ένα Πανεπιστήμιο Αλλά ακόμη κι αν διά μαγείας επινοηθούν

Εισήγηση να δοθεί
δικαίωμα πρόσβασης
στους χώρους του
Πανεπιστημίου μόνο
σε εμβολιασμένους
ή νοσήσαντες

και λειτουργήσουν οι τέλειοι μηχανισμοί ελέγχου τα κρούσματα θα

είναι τόσα πολλά το Φθινόπωρο που η συντριπτική πλειοψηφία των

ανεμβολίαστων φοιτητών θα βρεθεί μία ή περισσότερες φορές επί 10

μέρες κάθε φορά σε υποχρεωτικό αυτοπεριορισμό Εκ των πραγμάτων
είτε θα λειτουργούμε με τους μισούς φοιτητές στις αίθουσες είτε θα

μεταφερθούμε και πάλι εξ αποστάσεως εξολοκλήρου μετά από 3-4

βδομάδες
Ως ανούσια επίσης χαρακτηρίζει και τη συζήτηση περί κάλυψης

της χωρητικότητας αιθουσών στο 50 ή στο 80 καθίσταται σημειώνοντας

ότι για τους τεχνοκράτες που διαχειριστήκαμε™ ωρολόγιο
πρόγραμμα τα προηγούμενα εξάμηνα εν μέσω πανδημίας είτε 50
είτε 100 είναι το ίδιο πράγμα επί της ουσίας σε αίθουσες αμφιθέατρα

σαν κι αυτές των Πανεπιστημίων Άλλωστε το μεγάλο πρόβλημα
όταν μιλάμε για φοιτητές και Πανεπιστήμια δεν είναι οι αποστάσεις

στις αίθουσες/εργαστήρια αλλά ο ανεξέλεγκτος συγχρωτισμός τους
όταν βρίσκονται εκτός αιθουσών Στις καφετέριες στα πάρτι στις
εκδρομές στις παρέες

Ο κ Πρωτοπαπάς πιστεύει ότι συζητούμε με τη σκέψη ποιος
θα φορτωθεί την ευθύνη για τις δύσκολες αποφάσεις που ξέρουμε
πως πρέπει να ληφθούν τονίζοντας πως τα Πανεπιστήμια πρέπει
να λειτουργήσουν με φυσική παρουσία αυτό τον Σεπτέμβρη για
πολλούς και διάφορους λόγους Δεν μπορούμε όμως να ελέγχουμε
αποτελεσματικά σε καθημερινή βάση από το πρωί μέχρι το βράδυ σε
50 διαφορετικά σημεία οποιασδήποτε μορφής SafePass όταν μάλιστα
αυτό αφορά το μισό φοιτητικό πληθυσμό Αντί για χώρος μάθησης οι

αίθουσες θα μετατραπούν σε χώρους εντάσεων και συγκρούσεων
Φοβάμαι ότι θα ζήσουμε σκηνές πρωτόγνωρες για την πανεπιστημιακή
εκπαίδευση της Κύπρου σημειώνει χαρακτηριστικά

Ανάμεσα στις εισηγήσεις του επικεφαλής της ΥΣΦΜ του ΤΕΠΑΚ
είναι

► Δικαίωμα πρόσβασης στους χώρους του Πανεπιστημίου να δοθεί

μόνο σε εμβολιασμένους ή νοσήσαντες φοιτητές
Οι φοιτητές που επιλέγουν να παραμένουν ανεμβολίαστοι δεν

γίνεται να μείνουν εκτός μαθησιακής διαδικασίας Μπορούν να έχουν
πρόσβαση στο θεωρητικό και εργαστηριακό μέρος κάθε μαθήματος
μέσω ασύγχρονης τηλεκπαίδευσης σημειώσεις και άλλο υλικό στο
moodle και άλλα εργαλεία που έχουν ήδη δοκιμαστεί Πρακτική
κλινική άσκηση εκτός Πανεπιστημίου γίνεται με φυσική παρουσία
με τους ελέγχους που η νομοθεσία καθορίζει Τελικές εξετάσεις επίσης
απαιτούν φυσική παρουσία με την προσκόμιση SafePass Στις εξετάσεις

τηρούνται έτσι κι αλλιώς αποστάσεις
Η ίδια δυνατότητα εξ αποστάσεως φοίτησης να δοθεί και σε

εμβολιασμένους ή νοσήσαντες φοιτητές που για οποιοδήποτε λόγο
δεν επιθυμούν να φοιτήσουν με φυσική παρουσίαi Η κάλυψη των θέσεων σε κάθε αίθουσα/εργαστήριο με βάση τα
πιο πάνω και με δεδομένη τη εφαρμογή μέτρων όπως η υποχρεωτική
χρήση μάσκας μπορεί να φτάνει στο 100
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